
PRoToKÓŁ NR xVI/2008

z przebiegv obrad XVI Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej w dniu

26 czerwca 2008r. w godz. 1000 - 1210.

XVI Sęsję Rady Gminy Swinice Warckie otworzył i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy KrzySZtof Tutak.

Przewodniczący stwierdził, że na Stan l5 radnych obecnych jest 13 radnych, co Stanowl

quorum przy którym rada gminy może obradować i podejmować uchwały.

Przewodniczący wyjaśnił, ie w porządkrr sesji zaplanowano spotkanie z dyrektorem

Powiatowego Zarządu Dróg. niestety Pani Dyrektor Teręsa Kubas ma rt.ezrt'anie do Sądu

i spóźni się. dlatego proponuje omólvienie tcmatu przed punktem - Interpelacje radnych.

Wniosek przyj ęto jednogłośnie.

Przyjęto następujący porządek obrad sesji:

l . otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2' Przyjęcie protokołu z poprzcdniej sesji.

3. Sprawozdanie Wó.jta Gminy z w-rkonania uchwał rad'v gminy'

4' Informacja o działalności Wójta Gnriny między sesjami.

5. Informacja o działalności GoPS w 2007r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie:

l/ zatwierdzenia projektu ,'Wzrost aktywności zawodowej kobiet i męiczyzn w Gminie

Świnice Warckie'' w ramach Poddziałania 7. 1 .1 w ramach Prior1.tetu VII Programu

operacyjnego Kapitał Ludzki f007 _20lr3.

2l udziału Gminy Świnice Warckie w realizacji projektu ,.Budowa Zintegrowanego

Systemu e-Usług Publiczn-vch Województwa Łódzkiego ( Wrota Regionu Łódzkiego )

3/ udzielenia pomocy finansorvej dla Powiatu Łęczyckiego na realizację zadania

polegającego na przebudowie nawierzchni drogi powiatowej Nr 2523E'

4/ ustalenia opłaty za świadczenia przedszkola prowadzonego przeZ gm1nę,

5/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świnice Warckie,

6/ zaciągnięc ia kredyu d Iugotcrm inowego.

7/ wprowadzenia zmian w budiecie gminy na 2008r.
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7. Spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg'

8. Interpelacje radnych.

9. Wolne wnioski i inlbrmacje

l0' Zamknięcie sesj i.

Ad. ,I

Jak wyżej.

Ad. 2

Protokół z XV sesji został wyłożony do wglądu. radni przyjęli go jednogłośnie bez uwag.

Ad. 3

Sprawozdanie złożył Wójt Gminy, nie rtniesiono uwag do sprawozdania / w załączeniu do

protokołu /.

Ad .4

lnformację złozył Wójt Gminy' nie wniesiono uwag do informacji l w załączeniu do

protokołu /.

Ad. 5

In|ormację złoŹyła kier. GoPS GraŻyna Gajecka' informację przyjęto bez uwag.

Ad. 6

1/ projekt uchwały przedstawiła kier. GOPS G. Gajecka' nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XVI/1 10/2008 w sprawie zatwierdzenia projektu ,,Wzrost aktywności

zawodowej kobiet i mężczyzn w Gminie Świnice Warckie w ramach Poddziałania 7.1.1 w

ramach Priorytetu VII Programu operacyjnego Kapitał Ludzki f007 - 2013 przyjęto

jednogłośnie.

2/ projekt uchwały przedstawiła Sekrctarz Gminy M. Czochara. nie wniesiono urł'ag do

projektu.
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Uchwałę Nr XVI/I 11/2008 w sprawie udziału Gminy Świnice Warckie w realizacji

projektu',Budowa Zintegrowanego Systemu e-Usług Publicznych Województwa

Łódzkiego (Wrota Regionu Łódzkiego) przyjęto jednogłośnie.

3/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy K. Próchniewicz' nie wniesiono uwag do

projektu.

Uchwałę Nr XVl/l12l2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu

Łęczyckiego na realizację zadania polegającego na przebudowie nawierzchni drogi

powiatowej Nr 2523E rv miejscorłości Śrł inice Warckie-Kolonia przyj ęto.iednogłośnie.

4/ projekt uchr,vały przedstawił Z-ca Wóita Gminy T. Bednarek' nie wniesiono uwag do

projektu.

Uclrwałę Nr XVI/1 13/2008 w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia przedszkola

prowadzonego przez gminę przyjęto jednogłośnie'

5/ projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy K. Tutak. nie wniesiono

uwag do projektu.

Uchwałę Nr XVI/114/2008 w sprawie ustalcnia wynagrodzenia Wójta Gminy Śrłinice

Warckie przyj ęto jednogłośnie.

ó/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy T' Zydczak, nie wniesiono uwag do

projektu.

Uchlvałę Nr XVI/115/2008 w sprawie Zaciągnięcia kred}tu długoterminowego przyjęto

jednogłośnie.

7/ projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy T' Zydczak. nie wniesiono uwag do

projektu.

Uchwałę Nr XVI/I1ó/2008 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r.

przyjęto.|ednogłośnie.

Ad. 7

Spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg przełoŻono na następną SesJę.
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Ad. 8

Radna Z. Mikołajczyk

. na|eŻy naprawiÓ odcinek ok' 100 m drogi w Kraskach północnych pod wiaduktem

kolej owym w kierunku sohysa

- potrzebne jest ograniczenie szybkości od parku rł Swinicach w kierunku Głogowca

Radny M. Olejnik

. czy moŻna liczyÓ na naprawę drogi w kierunku Zby\czyc

Radny Powiatowy E. Cymer wyjaśnił, ie nie udało się zaplanować na ten rok naprawy

drogi do Zbylczyc^ ale postara się uj ąć tę drogę w planach na przyszły rok.

Wójt Gminy odpowiedział. ie naprawa drogi w Kraskach będzie roZwaŻona.

Z-ca Wójta,I. Bedt-rarek rł'1'jaśnił. Źe ograniczenia prędkości powinny byc wszędzie.

zastanawia się nawet nad wysepkami na wjazdach do Swinic.

Ad .9

Sołtys T' Nitecki

- należy wyciąó krzakt przy drogach we Władysławowie

Radna G. Bartczak

. należy naprawić drogę Parski Zimne w kierunkll ]aszczak - Zuchniewicz

- czy będzie dokształcanie dla dorosłych o kieruŃu rolniczym

- prośba o klimatyzację sali konferencyjnej

Sołtys J. Łazarek

- k ied1 będzie zakończona budorta drogi l t  Wol i  S lt in ickiej

- jak funkcjonuje Centrum Kształcęnia w Piaskach, czy ktoś ukończył jakiś kurs

Wójt Gminy wyjaśnił, ie są problemy ze sz|aką ale droga będzie dokończona.

Klimatyzacja _ jeżeli jest taka potrzeba, zorientujemy się w kosztach.

obecnie gmina zmaga się z problemem suszy. Zostały przygotowanę wnioski dla

rolników' będZie teŻ powołana komisja, która pojedzie w teren do zbadania wielkości strat.

Z- ca Wójta poin1brmował, że w ma.ju wystosował pismo do Zarządu Dróg wymieniając

uszkodzenia na drogach, wczoraj przejechał po gminie i nic nie zostało zrobione, jedynie

pomalowano przejścia dla pieszych i częściowo wykoszono pobocza.

Zebrani potwier dz1|i, ze Zarząd Dróg niewiele wykonuje prac na terenie naszej gminy, a

tak dalej nie powinno być.



Zdecydowano wystosować ponowne pismo z port'iadomienięm StaroSty Łęczyckiego.

Ponadto u1'jaśnił, ie prawdopodobnie uda się od września rozpocząÓ dokształoanie o

kierunk u rolniczym n Gimnazjum.

Centrum Kształcenia w Piaskach funkcjonuje dobrze. zalogowanych jest około 40

kursantów. korzystają z Centrum równięż dzieci. Gmina nie ponosi kosztów . projekt

przedłużono o dwa miesiące, Zatrudnienie pracownika równieŻ.

Sołtys J. Łazarek zwrócił uwagę' ie nikt jeszcze nie otrzymał zaświadczenia o ukończeniu

kursu.

Z-ca Wójta wyjaśni szczegóły tej spraw1'.

Sołtys Z. Grzelak

- w Grodzisku przy nieruchomości po starej szkole jest suche drzewo, które zagraŻa

bezpieczeństwu powinno zostać ścięte. może OSP Grodzisko usunie drzewo iwęŹmie

drewno

Sohys T.. Kawczyński

- na drodze Parski Łyków nie powinny j eŹdzić TI R-y

Wójt Gminy wyjaśnił. ie sprawa suchego drzewa zostanie załatwiona'

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przert'odniczący zamknął XVI Sesję Rady
A

umlny bwlnlce w arcKle.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
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